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استان فارساستان فارس
مرودشت

فصل سوم تهیه نقشه 
 باستان شناسی دشت مرودشت 

آغاز شد

میراث جهانی تخت جمشید گفت: سومین  پایگاه  مدیر 
فصل بررسی و تهیه نقشه باستان شناسی دشت مرودشت 
میراث  پژوهشگاه  باستان شناسی  پژوهشکده  مجوز  با 

فرهنگی کشور توسط باستان شناسان داخلی آغاز شد.
اداره  از روابط عمومی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
فارس،  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل 
و  پارسه  منطقه  باستان شناسی  نقشه  تهیه  فدایی  حمید 
دشت مرودشت را از طرح های مهمی دانست که در طول 
سال های گذشته توسط گروه باستان شناسی پایگاه میراث 
کل  اداره  همکاری  با  و  پیگیری  جمشید  تخت  جهانی 
میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان فارس، 
در گذشته نیز دو فصل بررسی باستان شناسی آن به انجام 

رسیده است.
این  از  فصل  سومین  حاضر  حال  در  داد:  ادامه  فدایی 
بررسی، در سال جاری و به مدت یک دوره برنامه ریزی 
شده و با توجه به تأیید و صدور مجوز از سوی پژوهشکده 
گردشگری  و  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  باستان شناسی 
کشور، عملیات میدانی آن توسط همکاران باستان شناس 

این پایگاه، به سرپرستی وحید بارانی آغاز شده است.
امید  افزود:  جمشید  تخت  جهانی  میراث  پایگاه  مدیر 
مستندنگاری،  و  شناسایی  برنامه  این  طول  در  می رود 
بخشی دیگر از ظرفیت های تاریخی منطقه و آن یافته ها 
و اطلاعات مربوط به محوطه های باستانی حاصل از این 
 gis بررسی را بتوان بر روی سیستم مختصات جغرافیایی

ارائه کرد.
پایگاه  باستان شناسی  گروه  کارشناس  بارانی،  وحید 
تهیه  بررسی  سرپرست  و  جمشید  تخت  جهانی  میراث 
نقشه باستان شناسی دشت مرودشت نیز گفت: فصل سوم 
نقشه  تهیه  به منظور  مرودشت  دشت  شناسایی  و  بررسی 
حریم  برگیرنده  در  مرودشت،  شهرستان  باستان شناسی 
شهرستان  و  جمشید  تخت  جهانی  مجموعه  سه  درجه 

مرودشت است.

لامرد

همکاری سندیکای آلومینیوم ایران 
و منطقه ویژه اقتصادی لامرد آغاز 

شد
ویژه  منطقه  با  ایران  آلومینیوم  سندیکای  همکاری 
اقتصادی لامرد استان فارس با هدف هدایت سرمایه ها به 
سمت راه اندازی واحدهای تولیدی در بخش پایین دست 

آلومینیوم )لامرد(، آغاز شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی منطقه 
مدیرعامل  دولت  فدایی  فریدون  لامرد،  اقتصادی  ویژه 
باتوجه  این زمینه گفت:  اقتصادی لامرد در  منطقه ویژه 
آلومینیوم  کارخانه  بزرگترین  و  مدرنترین  راه اندازی  به 
کشور در منطقه ویژه اقتصادی لامرد، شرایط و امتیازات 
صنعتی  واحدهای  استقرار  برای  ویژه ای  مشوق های  و 
از  و  گرفته ایم  درنظر  آلومینیوم  دست  پایین  بخش  در 
فرصت های  معرفی  برای  اقتصادی  نخبگان  همه  ظرفیت 
با  که  کرد  خواهیم  استفاده  منطقه  این  سرمایه گذاری 
عملیاتی شدن تفاهم نامه با سندیکای آلومینیوم کشور  این 

هدف محقق می شود.

لارستان

حل مشکل آب بیرم لارستان 
در گروی تامین ۱۶ میلیارد ریال 

اعتبار
 

راهکارهای حل مشکل آب مردم بیرم لارستان در نشستی 
فارس  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  میزبانی  به 
کوتاه مدت  در  امر  این  تحقق  که  شد  اعلام  و  بررسی 

نیازمند تأمین ۱۶ میلیارد ریال اعتبار است.
مدیرعامل  حضور  با  که  جلسه  این  در  ایرنا  گزارش  به 
شرکت آبفا استان فارس، بخشدار، شهردار، اعضای شورای 
لارستان  بیرم  بخش  محلی  معتمدین  از  تعدادی  و  شهر 
برگزار شد، رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
بیرم شهرستان  به بخش  فارس گفت:  موضوع آبرسانی 

کمبود  مشکل  از  که  استان  نقاط  سایر  همانند  لارستان، 
این  در  که  است  مهم  موضوعات  از  می برند  رنج  آب 
راستا اقدامات لازم از سوی شرکت آبفا استان فارس در 

خصوص رفع این مشکل انجام خواهد شد.
حسن نوروزی یادآور شد: سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان  محروم  نقاط  مشکلات  حل  برای  فارس  استان 
دریغ  خود  توان  حد  در  و  قانونی  از کمک های  فارس، 
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  کرد.نوروزی  نخواهد 
اظهار داشت: در تصمیم گیری های بودجه ای استان فارس 
می بایست مبتنی بر اولویت ها و به صورت منطقه ای عمل 
کنیم.رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس 
با اشاره به محدودیت های بودجه ای و موضوع ممنوعیت 
جابه جایی اعتبار در فصول مختلف بودجه اشاره کرد و 
افزود: در توزیع اعتبارات بین شهرستان های استان فارس 
به هیچ وجه تصمیمات نقطه ای نگرفتیم بلکه به صورت 
پهنه ای و منطقه ای اقدام نموده ایم.وی ادامه داد: با وجود 
اینکه موافق تصمیمات نقطه ای در بحث توزیع اعتبارات 
غیرمترقبه  حوادثی  بروز  مواقع،  برخی  در  اما  نیستیم، 
طبیعی، شیوع  منابع  همانند آتش سوزی ها در عرصه های 
بیماری کرونا و حمله ملخ ها سبب می شود تا در این زمینه 
از سوی مرکز اعتباراتی ابلاغ شود.علی بوستانی مدیرعامل 
شرکت آبفا استان فارس نیز در این نشست گفت:  برای 
حل مشکل آبرسانی به بخش بیرم لارستان در کوتاه مدت 

به اعتباری افزون بر ۱۶ میلیارد ریال نیاز است.

قیر

باشگاه بیلیارد در شهر قیر پلمپ 
شد

در  بیلیارد  باشگاه  کرونا  بیماری  شیوع  کنترل  هدف  با 
شهر قیر به دلیل رعایت نکردن دستورالعمل های بهداشتی 

تعطیل و پلمپ شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه 
بهداشت و درمان، محمد آزادی کارشناس مسئول واحد 
سلامت محیط، گفت: با هدف کنترل شیوع بیماری کرونا 
کلیه  شهرستان  در  کرونا  با  مبارزه  ستاد  تصویب  با  و 

اماکن ورزشی تا عادی شدن اوضاع تعطیل شده بودند.
و  قوانین  قیر،  بیلیارد در شهر  باشگاه  این  افزود:  آزادی 
دستورالعمل ها را نادیده گرفته و باعث به مخاطره انداختن 
فضای جامعه می گردید که با هوشیاری کارشناسان شبکه 
شهرستان  تربیت بدنی  و  اماکن  اداره  درمان،  و  بهداشت 

شناسایی، تعطیل و پلمپ گردید.
با هدف  مقررات  گونه  این  افزود: وضع  کارشناس  این 
تأمین سلامت جامعه می باشد و همه ما بایستی با رعایت 
این قوانین فرهنگ سلامت را در خود و جامعه نهادینه 

کنیم.
همیاری  و  همکاری  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  آزادی 
مردم در کنترل این بیماری، کمک بزرگی به مجموعه 
بهداشت و درمان می کند و در صورت مشاهده این گونه 
تخلفات با ارتباط با سامانه تلفنی ۱۹۰ می توانند در ارتقا 

سلامت خود، جامعه و خانواده ما را یاری کنند.

استان بوشهراستان بوشهر

پیک مصرف برق در استان بوشهر 
۸۸ مگاوات کاهش یافت

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر با تأکید 
بر نقش مهم کاهش ساعت کار ادارات و مدیریت مصرف از 
سوی مردم در جلوگیری از خاموشی ها گفت: پیک مصرف 
برق در استان بوشهر امسال نسبت به سال قبل ۸۸ مگاوات 

کاهش یافته است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر، اردشیری مذکوری 
مدیریت  بوشهر،  استان  برق  مصرف  وضعیت  نشست  در 
از  یکی  را  مردم  بر  فشار  کاهش  برای  ادارات  مصرفی  بار 
از  استفاده  داشت:  اظهار  و  دانست  امسال  مهم  محورهای 
ظرفیت هوشمندسازی در مدیریت بار مصرفی و نصب لوازم 

اندازه گیری هوشمند مورد توجه قرار گرفته است.
وی، پایش و کنترل پیک بار مصرف برق را از برنامه های 
مشترکان  و  مردم  و تصریح کرد: آگاه سازی  دانست  مهم 
رسانه ها  طریق  از  برق  مصرف  الگوی  رعایت  برای  برق 
مدیریت  راستای  در  برنامه ها  دیگر  از  سیما  و  صدا  به ویژه 

مصرف برق است.
 مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر با تأکید 
بر تنظیم درجه کولر گازی برای کنترل مصرف برق گفت: 
وسائل  به  مربوط  بوشهر  استان  در  برق  مصرف  بیشترین 
سرمایشی است که لازم است درجه کولرگازی بر روی 24 

درجه تنظیم شود.

با اشاره به شناسایی دیزل ژنراتورهای مولد برق  مذکوری، 
استان بوشهر افزود: در این راستا تفاهم نامه هایی با دستگاه های 

مختلف منعقد شده که نتیجه آن کاهش مصرف برق است.
و  ادارات  کار  ساعت  کاهش  مهم  نقش  بر  تأکید  با  وی، 
مدیریت مصرف از سوی مردم در جلوگیری از خاموشی ها 
گفت: پیک مصرف برق  در استان بوشهر امسال نسبت به 

سال قبل 88 مگاوات کاهش یافته است.
اشاره  استان بوشهربا  نیروی برق   مدیرعامل شرکت توزیع 
اینکه کاهش 88 مگاواتی مصرف برق 40 مگاوات آن  به 
مربوط به تغییر ساعت کار دستگاه های اجرایی است افزود: 
و  ادارات  از سوی  برق  مدیریت مصرف  به  توجه  با  امسال 

مشترکان، تاکنون خاموشی نداشته ایم.
مذکوری از افزایش دمای هوا خبر داد و بیان کرد: براساس 
اعلام هواشناسی 1 درصد دمای هوا در کشور افزایش یافته 
هفته های  و  است  درصد   2 بوشهر  استان  در  میزان  این  که 
21 و 22 امسال پیش بینی افزایش 3 درصدی دمای هوا در 

استان شده است.
وی، با اشاره به پیش بینی دمای هوا در استان بوشهر تا 51 
افزایش  ازاء هر 1 درجه  به  درجه سانتی گراد تصریح کرد: 
دمای هوا، مصرف برق بین 30 تا 50 مگاوات افزایش می یابد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
بندرعباس

کارگاه آموزش خیاطی ویژه مادران 
کودکان کار در بندرعباس آغاز 

به کارکرد
 

نخستین کارگاه آموزش خیاطی ویژه مادران کودکان کار 
با  به همت مرکز حمایتی و آموزشی کودک و خانواده و 
حضور مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری هرمزگان در 

بندرعباس آغاز به کارکرد.
درحاشیه  هرمزگان  بهزیستی  مدیرکل  ایرنا  گزارش  به 
از  هدف  گفت:  آموزشی  کارگاه  این  از  بهره برداری 
و  مادران  توانمندسازی  خیاطی  آموزشی  کارگاه  راه اندازی 
نسبی  استقلال  به  رسیدن  جهت  کار  کودکان  خانواده های 

واشتغال مناسب است.
غلامحسین رنجبر افزود: توانمندسازی خانواده های کودکان 
کار در اولویت برنامه های بهزیستی قرار دارد که با توسعه 
و افزایش ظرفیت کارگاه می توان برای اشتغال و درآمدزایی 

خانواده ها برنامه ریزی کرد.
وی  با اشاره به اینکه کودکان جز اقشار آسیب پذیر جامعه 
محسوب می شوند، اظهار داشت: به همین منظور توانمندسازی 
خانواده های کودکان کار از اهمیت ویژه ای برخوردار است 
که باید با تدوین برنامه ریزی های منسجم و مدون درجهت 
پیشگیری و کاهش آسیب هایی که این کودکان را تهدید 
می کند ونیز با هم افزایی و تعامل بیشتر با دستگاه های همکار 

قدم های مؤثری در این زمینه برداشت.
مدیرکل بهزیستی هرمزگان یادآور شد: درحال حاضر این 
مادران  از  نفر   ۹ اشتغال  ظرفیت  خیاطی  آموزش  کارگاه 
ایجاد  کودکان کار بندرعباس را در ۲ نوبت صبح و عصر 

کرده است.
به  که  می شود  گفته  کارگری  کودکان  به  کار  کودکان 
صورت مداوم و پایدار به خدمت گرفته می شوند که این امر 
آن ها را در بیشتر اوقات از رفتن به مدرسه و تجربه دوران 
کودکی بی بهره و سلامت روحی و جسمی آن ها را تهدید 

می کند.
عضو شورای شهر بندرعباس:

فاضلاب شهر بندرعباس به مشکل 
امنیتی تبدیل شده است

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: مشکل فاضلاب 
و  زیست محیطی  و  اجتماعی  مطالبه  از یک  بندرعباس  شهر 
بهداشتی به بحران امنیتی که متأسفانه فرسایشی و ناامیدکننده 

شده، تبدیل شده است.
به گزارش ایسنا  کیانوش جهانبخش در نطق پیش از دستور  
بیان  شهر  شورای  علنی  جلسه  چهارمین  و  هشتاد  و  یکصد 
بنده به این معضل و مشکل  و قرار  از اعتراض  کرد: پس 
با  فاضلاب  و  آب  شرکت  فاضلاب،  لوله  جلوی  گرفتن 
فاضلاب  و  آب  فشارهای  اثر  بر  و  کارشناسی  غیر  شتاب 
شرکت  با  قرارداد  انعقاد  به  نسبت  محلی  مقامات  و  کشور 
سه  حول  قراردادی    ۹۴ سال  مهرماه  در  جم«  کار  »ژرف 
محور؛ توسعه شبکه جمع آوری در قالب سرمایه مازاد، ارتقاء 
بازسازی، نوسازی و بهره برداری از تأسیسات ایستگاه پمپاژ 
و تصفیه خانه فاضلاب و احداث بهره برداری ایستگاه پمپاژ و 

خط انتقال پساب، اقدام کرد.
شهر  اسلامی  شورای  نظارت  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس 

 ۲۵۰  ،۹۴ سال  در  سرمایه گذاری  مبلغ  داد:  ادامه  بندرعباس 
میلیارد تومان با دوره ساخت احداث ۲ ساله بوده که سه سال 
از دوره قطعیت و حدود ۵ سال از دوره مبادله قرارداد گذشته 

و هیچ اتفاقی رخ نداده است.
جهانبخش بیان کرد: طی بررسی های صورت گرفته، متوجه 
شدیم که اکثر قراردادهای شرکت ژرف کار جم در سطح 
کشور خلع ید شده، یا خاتمه پیمان یک طرفه داشته ویا اینکه  
سازمان  سایت  در   و  است  مانده  سرانجام  بی  و  بلاتکلیف 
برنامه و بودجه، صلاحیت این شرکت رد شده است و این 

شرکت حق هیچ گونه فعالیتی تا سال ۱۴۰۱ را ندارد.
وی اضافه کرد: اصرار مدیریت عالی استان، سکوت و انفعال 
جای  نیرو  وزارت  بررسی  و  توجه  عدم  و  فاضلاب  و  آب 
سؤال اساسی دارد که از دستگاه های نظارتی و مدعی العموم 

انتظار می رود به این موضوع ورود کنند.
خاطرنشان  ادامه  در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
زیاده خواهی  شرکت،  این  با  شده  منعقد  قرارداد  در  کرد: 
انتظار  منافع مردم مشخص است و  به  شرکت و عدم توجه 
را  فاضلاب هر چه سریعتر شرایطی  می رود شرکت آب و 
فراهم نماید تا این شرکت خلع ید شود و فراخوان جدیدی 

برگزار نماید تا این مشکل بعد از سال ها برطرف شود.
جهانبخش بیان کرد: انتظار مردم بندرعباس اینست که مسئله 
فاضلاب شهری حل شود و دستگاه های مسئول پاسخگو باشند 
که در این سال ها برای حل مشکل فاضلاب چه کرده اند؟ و 
از مدیریت عالی استان می خواهیم واقع بینانه به این موضوع 
قرار  عمومی  افکار  مقابل  را  شهرداری  و  شورا  و  کند  نگاه 

ندهد.
اظهار  بندرعباس  شهر  شورای  حقوقی  کمیسیون  رئیس 
کرد: شورا و شهرداری را تحت فشار گذاشته اند که تن به 
قراردادهای غیر کارشناسی بدهند که این به نفع مردم نیست، 
فاضلاب  معضل  حل  برای  را  خود  سهم  شهرداری  و  مردم 
پرداخت کرده اند، حالا باید دولت جواب بدهد که برای حل 
این مشکل چه کاری کرده و نمی توان برای حل هر مشکلی 

دست در جیب مردم کرد.
اجرای  در  تأخیر  بخاطر  کرد:  تصریح  پایان  در  جهانبخش 
طرح فاضلاب شهری از مجموعه آب و فاضلاب و وزارت 
نیرو شکایت داریم و این موضوع را از کمیسیون اصل ۹۰ 
با هرگونه زیاده خواهی که  و  پیگیری خواهیم کرد  مجلس 

فشار به مردم ختم شود مخالفیم.
----------------

استان خوزستاناستان خوزستان
استاندار خوزستان:

 ستاد تنظیم بازار استان قیمت ها 
را کنترل می کند

استاندار خوزستان درباره افزایش قیمت کالاهای اساسی در 
جلسه  مرتب  و  فعال  استان  بازار  تنظیم  ستاد  گفت:  استان 
تشکیل می دهد و تا آنجایی که اختیارات استانی اجازه دهد 

دنبال کنترل قیمت ها هستیم.
غلامرضا شریعتی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در اهواز، 
و  خوزستان  در  اساسی  کالاهای  قیمت  افزایش  درباره 
اعتراض مردم به این مسئله اظهار داشت: قیمت ها مرتب در 

استان کنترل شده و ستاد تنظیم بازار فعال است.
وی با اشاره به برگزاری مرتب جلسات ستاد تنظیم بازار در 
خوزستان افزود: در ستاد تنظیم تصمیمات خوبی گرفته شده 
کنترل  دنبال  دهد  اجازه  استانی  اختیارات  که  آنجایی  تا  و 

قیمت ها هستیم.
استاندار خوزستان درباره افزایش قیمت مرغ و تخم مرغ بیان 
داشت: ستاد تنظیم بازار استان در حال رصد بوده و در این 
ستاد برای تمامی محصولات و کالاهای مورد نیاز و اساسی 

تدبیر شده است.

دشت آزادگان
فرماندار دشت آزادگان:

فعالیت تجاری مرز چذابه از سر 
گرفته می شود

 لزوم رعایت بهداشت
پنجشنبه  روز  از  چذابه  مرز  آزادگان گفت:  فرماندار دشت 
دوم مردادماه امسال با رعایت پروتکل های بهداشتی در زمینه 

بیماری کرونا برای فعالیت های تجاری بازگشایی می شود.
به گزارش خبرگزاری مهر، حمید سیلاوی با اشاره به بسته 
در  کرونا  ویروس  انتشار  از  بعد  چذابه  تجاری  مرز  شدن 
در  منطقه  نیاز  به  توجه  با  بیان کرد:  سال گذشته،  اسفندماه 
کشور  با  رایزنی  و  مستمر  پیگیری  با  کالا  صادرات  زمینه 
عراق، موافقت دولت مرکزی عراق مبنی بر بازگشایی مرز 

تجاری چذابه گرفته شد.
وی افزود: با برگزاری نشست بین مقامات استانی و عراقی و 

بعد از تصمیم گیری ها، رفع مشکلات و تعهدات دو طرفه از 
جمله رعایت پروتکل های بهداشتی در زمینه ویروس کرونا، 
برای بازگشایی مرز چذابه از روز دوم مردادماه سال جاری 

به توافق رسیدیم.
سیلاوی ادامه داد: ورود کامیون ها به مرز چذابه از ساعت ۶ 
صبح آغاز می شود و کار ارزیابی و ترخیص کالا از ساعت 

هشت صبح تا ساعت ۲۰ ادامه خواهد داشت.
فرماندار دشت آزادگان گفت: کار ترخیص کالا روزانه طبق 

زمان تعیین شده و در طول هفته انجام خواهد شد.
زمان  در  را  بهداشتی  پروتکل های  خواست  تجار  از  وی 
کردن  ضدعفونی  به  نسبت  و  کنند  رعایت  کالاها  انتقال 
کالا، رعایت اصول بهداشتی در هنگام ورود به پایانه، حفظ 
فاصله گذاری اجتماعی و استفاده از ماسک دقت لازم را داشته 

باشند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:
آموزش های فنی و حرفه ای باید 

بر اساس نیاز روز جامعه باشد

 
استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: مهارت ها و آموزش های 

فنی و حرفه ای باید بر اساس نیاز روز جامعه باشد.
به گزارش خبرنگار مهر، حسین کلانتری در دیدار مسئولین 
فنی و حرفه ای استان افزود: مهارت و حرفه آموزی نیاز همه 
و  تحولات  اقدامات،  تحرکات،  باید  و  بوده  بشری  جامعه 
تغییرات که به سرعت و با شتاب به پیش می رود را مدنظر 

قرار داد.
وی بیان داشت: هر دانش آموز یک مهارت در دستور کار 
انسانی  نیروی  باید  ما  و  گرفته  قرار  پرورش  و  آموزش 

آموزش دیده و فنی تربیت کنیم.
سطح  ارتقای  و  تقویت  راستای  در  باید  افزود:  کلانتری 
آموزش ها و مهارت آموزی هرگونه حمایت و همکاری لازم 

را با سازمان فنی و حرفه ای داشته باشیم.
وی با بیان اینکه آموزش ها و مهارت های فنی و حرفه ای نیاز 
جامعه است، گفت: باید فنی و حرفه ای محلی برای خلاقیت ها 
افراد بوده و در کسب آموزش های فنی و  و توانمندی های 
و  باشد  مطرح  نباید  جنسیت  موضوع  مهارت ها  و  حرفه ای 

توانمندسازی افراد باید مدنظر قرار گیرد.
استاندار اظهار داشت: ما نیروی فنی و آموزش دیده و ماهر 
و  آموزش دیده اند  که  کسانی  همه  از  باید  و  داشته  نیاز 

مهارت های لازم را کسب کرده اند حمایت کنیم.

 شش طرح برق رسانی 
 در روستاهای 

 کهگیلویه و بویراحمد انجام 
می شود 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: ۶ طرح برق رسانی در ۶ روستای استان تا پایان مهرماه 
امسال اجرایی می شود و روستاییان از فناوری روز شبکه برق 

بهره مند خواهند شد.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
یاسوج، داوود راهزادی مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: ۲۵۰ خانوار در ۶ روستای استان 

از این خدمات بهره خواهند برد.
 ۳۵ استان،  در  طرح ها  این  اجرای  به منظور  افزود:  راهزادی 

میلیارد ریال اعتبار تخصیص یافته است.
طور  به  روستاها  این  به  برق رسانی  شبکه های  بیان کرد:  او 

کامل تغییر می یابد و از سیمی به کابلی تبدیل می شود. 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: برای این روستاها ۱۷ کیلومتر شبکه های فشار ضعیف 
نیز  جدید  ترانسفورماتور  دستگاه  چهار  و  احداث  متوسط  و 

نصب خواهد شد. 
تمامی  جدید  شبکه های  احداث  زمان  در  گفت:  راهزادی 
این  معابر  روشنایی  احداث  همراه  به  مهندسی  و  فنی  اصول 

روستاها نیز اجرایی می شود.

تقویت  از  بوشهر  استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
گفت:  و  داد  خبر  دشتستان  روستاهای  در  ارتباطی  زیرساخت های 

روستای دهقاید به شبکه فیبر نوری متصل شد.
تلاش های  داشت:  اظهار  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  سملیان  علی 
گسترده ای در راستای توسعه زیرساخت های ارتباطی در نقاط مختلف 
استان صورت گرفته است و طرح های مهمی را در دست اجرا داریم.

وی اضافه کرد: بر اساس پیگیری نماینده مردم دشتستان در مجلس 

روستای  در  رادیوی  ارتباطات  ناپایداری  به  توجه  با  اسلامی  شورای 
دهقاید دشتستان، اقدامات لازم در این خصوص در دستور کار قرار 
گرفت.مدیرکل فناوری اطلاعات بوشهر افزود: با درخواست نماینده 
استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  کل  اداره  پیگیری  دشتستان، 
در  نوری  فیبر  برقراری  بر  مبنی  بوشهر  استان  مخابرات  همکاری  و 
روستای دهقاید، ارتباطات دیتا از سیستم رادیویی به فیبر نوری منتقل 

شد.

مدیرکل فناوری اطلاعات بوشهر:
تقویت ارتباطات در روستاهای دشتستان


